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Başkan Erkoç; “Kahramanmaraş’ın Gelecek Vizyonunu Birlikte Belirleyeceğiz” Çevre ve 
Şehircilik Bakanlığı ve Kahramanmaraş Büyükşehir Belediyesi’nin ortaklaşa düzenlediği 
Şehir Kimliği Çalıştayı Saffron Otel’de başladı. Çalıştayın açılış konuşmaları bölümünde ilk 
söz alan... 

 

Başkan Erkoç; “Kahramanmaraş’ın Gelecek Vizyonunu Birlikte Belirleyeceğiz” 

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı ve Kahramanmaraş Büyükşehir Belediyesi’nin ortaklaşa düzenlediği 

Şehir Kimliği Çalıştayı Saffron Otel’de başladı. 

Çalıştayın açılış konuşmaları bölümünde ilk söz alan Kahramanmaraş Büyükşehir Belediye 

Başkanı Fatih Mehmet Erkoç, çalıştaya gösterilen ilgi ve alakadan memnun olduklarını ifade 

ederek: “tanıtım toplantısını daha önce yaptığımız Şehir Kimliği Çalıştayı’nı bugün 

gerçekleştiriyoruz. Tanıtım toplantısına da yoğun bir katılım olmuştu. Bugün burada gördüğümüz 

ilgi ve alaka bizleri fazlasıyla memnun etmiştir. Buradan alacağımız şevk ve heyecanla çalışma 

azmimiz bir kez daha artmıştır. Şehrimiz kadim bir medeniyetten gelmekte. Birçok medeniyete ev 

sahipliği yapan Kahramanmaraş 638 yılında Halid Bin Velid zamanın da İslam Medeniyeti ile 

tanışmış, başta Selçuklu ve Osmanlı olmak üzere birçok medeniyete ev sahipliği yapmıştır. Milli 

Mücadele zamanında ilk kıvılcımı oluşturarak kendini kurtarmış olan şehrimiz edebiyat ve kültür 

alanında da birçok değeri bağrından çıkarmıştır. Allah inşallah bir daha bizlere kurtuluş destanı 



yazdırmaz. Üretim ve istihdam alanında yaptığı atılım ve hamlelerle Kahramanmaraş ülke 

ekonomisine de önemli bir katma değer sağlamaktadır. Türkiye’nin parlayan yıldızı olacak olan 

şehrimiz için, sizlerin fikirleri çok önemli. Sizlerin bugün burada belirteceği fikirleri en ince 

ayrıntısına kadar inceleyip irdeleyeceğiz. Bugün burada bulunan tüm konuklarımıza hoş geldiniz 

diyor, saygılar sunuyorum” diye konuştu. 

Daha sonra söz alan Yazar Vehbi Vakkasoğlu ise bu çalıştaya koşa koşa geldiğini ifade ederek: 

“Çok arzuladığım bir çalıştaydı. Yapılacağını duyunca heyecanlandım ve koşar adımlarla geldim. 

Ülkemizin çok değişik yerlerinde seminerler, konferanslar veriyorum. Gittiğim yerlerde ‘Hocam 

biraz da Maraş’tan bahset, bir Sütçü İmam Hvası estir’ diyorlar. Sütçü İmam’ın nezdinde 

Kahramanmaraş’ın bir kimliği oluşmuş durumda ama bizler bu kimliğin içini ne derece 

doldurabiliyoruz.. İşte bugün yapılacak olan çalıştay bunu ortaya çıkaracak. Ben çalıştayın 

düzenlenmesinde emeği geçen herkese ve burada bulunan tüm hemşehrilerimize teşekkür 

ediyorum” dedi. 

Son olarak Çevre ve Şehircilik Bakanlığı adına kürsüye gelen Doç. Dr. Ayfer Gedikli, çalıştayın 

nasıl işleyeceği konusunda bilgi aktararak çalıştaya katılanları bilgilendirdi. 

İki oturum halinde yapılacak olan çalıştayın ilk oturumu saat 12.00’de sona erecek. İkinci oturum 

ise öğleden sonra 13.30-16.30 saatleri arasında gerçekleştirilecek. 
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